XINWIRE

Manual for Product Handling and Storage

WRONG 错误做法	CORRECT 正确做法

www.xinwire.com 2019-4-1

XINWIRE

- 1. Rolling should be avoided, if have to, rolling of the reel on the floor should always be slowly, be sure you will able to stop it when needed and only in direction opposite to the stringing direction marked on the flange.
- 2. Reels should be stored with the flanges upright on paved or compacted surfaces. Never lay or transport a reel on its side.
- 3. For long-term storage, the flanges of the reel should be supported using wood or similar cribbing to keep the reel flange off of the ground. Outdoor long term storage in tropic storm, acid-rain or saline-alkali area is not recommended, except well rain-proof measures are implemented.
- 4. Bare conductor installation should be placed on avoiding damage to the conductor surface. The conductor should not be dragged across the bare ground, over rocks, fences or guard structures.
- 5. Overhead conductor should never be rewound from the original reel to another reel in the field.
- 1. 应避免滚动工字轮。不得不进行时,应缓慢地在地面滚动工字轮,确保必要时能停住,而且要按轮子上标注的放线方向转动。
- 2. 工字轮摆放应确保法兰在立面,放在铺好或压实的地面上,决不能平躺放倒或运输。
- 3. 如果需要长期存放,应采用木材或类似的支架支撑法兰使其脱离地面。不建议 在热带风暴、酸雨或盐碱地区室外长期储存,除非能实施很好的防雨措施。
- 4. 裸线的架设应避免损坏导线表面,不应拖拉摩擦无植被地面、硬石、栅栏或围墙等类似结构。
 - 5. 导线决不许从原包装盘倒到另外的工字轮上去。

www.xinwire.com 2019-4-1